

关于 2016 年孔子学院奖学金申请的通知

Notification of applying for 2016 Confucius Institute Scholarship

Feb. 17, 2016

俄克拉荷马州各位汉语老师、各位同学：

Dear Chinese teachers and Chinese students:

2016 年度孔子学院奖学金申请工作现在已经开始了。俄克拉荷马大学孔子学院负责本州的组织和推荐工作。根据汉办通知和附件规定的申请流程，简要通知有关事项如下，具体信息见所附文件。

The 2016 Confucius Institute Scholarship application process has started. The University of Oklahoma Confucius Institute (OUCI) is responsible for the organization and recommendation of this scholarship application in Oklahoma. Please note the following items, which are included in the attachments.

一、本年度奖学金招生类别是汉语国际教育专业硕士、一学年研修+汉语国际教育专业硕士、汉语国际教育本科、一学年研修生、一学期研修生，以及四周研修生。具体申请条件和奖学金资助内容及标准，见附件 2 “2016 年度孔子学院奖学金种类及相关要求”。

The category of scholarship of 2016 includes Scholarship for Students of Master's Degree in Teaching Chinese to Speakers of Other Languages (MTC SOL), one-academic-year study + MTC SOL, Bachelor's Degree in Teaching Chinese to Speakers of Other Languages (BTC SOL), Scholarship for One-Academic-Year, Scholarship for One-Semester, and Scholarship for Four-week. The specific requirements for applying and the Scholarship Coverage and Criteria are explained in the attachment 2 "CI Scholarship Categories, requirements, coverage (2016)".

二、申请时间：即日起接受申请，截止时间另行通知。具体申请流程请参见附件“Procedures for applying 2016 Confucius Institute Scholarship”。

Time to apply: You can apply right now online, the deadline for application is to be announced. For detailed application procedure, see attachment “Procedures for applying 2016 Confucius Institute Scholarship”.

三、2016 年的申请条件要求申请人根据不同类别要求，提供相应的 HSK 与 HSKK 成绩报告。HSK/HSKK 考试报名网站为“汉语考试服务网”<http://www.chinesetest.cn>。申请截止日期前的 HSK 及 HSKK 考试时间见下表。

For 2016 CI Scholarship applicants, you must provide corresponding HSK and HSKK test score reports before the application deadline. You can register for HSK and HSKK tests at <http://www.chinesetest.cn>. See available test dates below.

2016 HSK Test date				
新汉语水平考试 (HSK)				
考试日期 Test date			报名截止日期 Registration deadline	成绩报告日期 Test Report date
March	3/5/2016	Sat.	2/24/2016	3/21/2016
March	3/20/2016	Sun.	3/10/2016	4/4/2016
April	4/16/2016	Sat.	4/6/2016	5/2/2016

汉语水平口语考试 (HSKK)				
March	3/20/2016	Sun.	3/10/2016	4/20/2016

四、孔子学院准备组织宣讲和解答问题，具体时间和地点待通知。如果需要解答问题，请联系我们，我们将安排时间去贵校宣讲。

OUCI is going to have a training session on how to fill out the application and answer any questions applicants you may have. The time and date of the training session will be announced next week. Please contact us with any questions you may have before then.

五、相关网站 Related Websites

- 孔子学院奖学金申请网站 CI Scholarship application website
<http://cis.chinese.cn>
- 孔子学院奖学金接收学校列表 Hosting institute list
http://cis.chinese.cn/node_5737.htm
- HSK/HSKK 考试报名网站 HSK/HSKK registration
<http://www.chinesetest.cn>

俄克拉荷马大学孔子学院 OUCI

苟老师 Gou Laoshi、连老师 Lian Laoshi、徐老师 Xu Laoshi

联系电话 Telephone: (405)325-8078 or (405) 325-0208 (OUCI);

电子邮址 E-mail address: serenexu@ou.edu

网址 Web site: ouci.ou.edu

地址 Address: Confucius Institute (OUCI) at The University of Oklahoma

108 4th Street, Cross Center A, Buchanan House, 3rd Floor, Norman, OK 73019